
Referat FAU-møte  
 
Sted:   Tonsenhagen skole, biblioteket 
Tid:   7. februar 2023 kl 19 - 20.30 
Tilstede:  1rød, 1gul, 1blå, 1grønn, 2gul, 3rød, 3grønn, 3gul, 4b, 4c, 5a, 6a, 6b, 7a, 7b, 7c 
Referent:  Sigrid Elise Naustdal Ilje  
 
 

1) Rektors halvtime: 
 
Det vil likevel ikke komme brukerveiledning til hvordan begrense internett for enheter 
hjemme, fordi det er så store ulikheter på rutere og deres funksjonalitet.  
 
Dusjing etter gym 
Pr i dag er det slik at 1. trinn dusjer etter gym, ikke i 2. og 3.trinn, men så igjen fra 4.trinn.   
Fra høsten 2023 ser det ut til at man ikke får til at elevene dusjer før 4.trinn. Dette på grunn 
av utfordringer rundt timeplan/romfordeling og at man bruker turdag som en del av 
kroppsøvingstimer. Skolen vil likevel se på om det kan være mulig å finne en løsning for at 
elevene i 2. og 3.trinn kan få dusje etter gym de ukene de ikke er på tur.  
 
Ved spørsmål om skolen vil mene noe om foreldreinnbetaling-overskuddet etter avslutning, 
forteller rektor at skolen ikke kommer til å pålegge noen å donere penger, men at man 
gjerne tar i mot. FAU sender ut felles skriv til klassekontaktene.  
 
Rektor skal i møte med bydel Bjerke den 8.februar og ønsker innspill fra FAU på saker å ta 
med seg. Tema er blant annet budsjett og satsingsområder i bydel Bjerke for 2023.  
Forslag fra FAU-representantene tilstede:  

- Steder å være for de eldre barna (4.-7kl) som ikke nødvendigvis er idrett 
- Fritidshus  
- Ridetomta: Ungdomsskole med flerbrukshall  
- Ønske om å bygge opp skoletilbudet med tanke på plan for utbygging av boliger  
- Idrettsplassen bak skolen: Skate/sykkel/pumptrack  
- Kan man samle fritidstilbud i området? Feks i app, «ungibjerke» blir nevnt.  
- Ubyråkratiske ordninger for å unngå fritidsavgift  

 
Varmt vann i håndvask ved toalettene: Vannet i vasken er så varmt at man er redd for at 
barna skal brenne seg . Har vært et problem over flere uker, skolen har håndverkere inne 
som jobber med utbedring. Skolen følger dette tett opp.  
 
Det er svært mye gjenglemt tøy på skolen. Mye av det er av bra kvalitet.  
 
 
 
 
 
  



2) Trafikkvakter etter vinterferien  
På grunn av mye snø er det ønskelig at man fortsetter trafikkvaktordningen en stund til. Dett 
oppleves uforsvarlig og ulovlig kjøring hver dag. Starter på 2. trinn igjen etter vinterferien. 
Trafikkgruppeansvarlig sender ut info direkte til FAU-representantene til 2.trinn.   
 

3) Endring av vedtekter? 
I vedtektene står det at 17.mai-pengene skal gå til 5.trinn sin leirskolesparing. Dette gjør de 
ved at pengene går via FAU til skolen som betaler den ekstra leirskoledagen. Det blir derfor 
ikke nødvendig å endre vedtektene.  
 

4) Etablering av gjenbruksgruppe 
Fokus på gjenbruk og økonomi gjør at man ønsker å etablere en gruppe som kan se på det å 
få tak i ting som skolen trenger. At man kan se på finn.no, gjenbruksstasjon, innsamling og 
komme med idéer som gagner både skolen og miljøet. En FAU-gruppe kan starte i det små, 
se på om det er mulig. Viktig å være i god dialog med skolen ifht hva som trengs og 
oppbevaring. Man ønsker også å involvere elevene til feks en byttedag.  
 

5) Arbeid i gruppene  
Det ble gjort arbeid i de ulike gruppene.  
 
Også i år utgår skøytekveld i regi av FAU, men forslag til neste år er å for eksempel arrangere 
spillkveld da det ikke er så væravhengig.  
  
 

6) Eventuelt   
Ved spørsmål om IKT-strategi vil man henvises til FAU-møtereferatene, og vi starter arbeidet 
med å samle inn innspill til IKT-strategien. FAU-leder etterspør om det er noen tidsperspektiv 
på når IKT-strategien for skolen skal oppdateres.  
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